

Referat

Sted: Hos Janni kl 19:00

Dato: 25/05-23

Alslev Sogns Borgerforening cvr.nr. 31804132 /Alslev Aftenskole cvr.nr. 40849823 /Alslev Ungdoms Klub cvr.nr. 43692127

<p>Deltagere: Janni Krusborg - JK (Formand) Hans J. Jacobsen - HJJ (Bestyrelsesmedlem) Hans Jørgen Mortensen – HJIM (Bestyrelsesmedlem) Heidi Overgaard – HO (Bestyrelsesmedlem) Sofie Helbo Madsen – SHM (Kasserer) Mads Korneliussen – MK (Bestyrelsesmedlem) Julie Lehnemann Iversen – (suppleant)</p>	<p>Afbud: Kurt Nielsen – KN (Suppleant) Christian Brix - CB (Næstformand)</p>
<p>1. Gennemgang og godkendelse af sidste referat</p>	<p>Underskriv sidste referat - Gjørt</p>
<p>2. Siden sidst</p>	<ul style="list-style-type: none">- Bænken tilhører BF iflg Kommunen. Skal vi købe en ny og sætte op ??? Pris v Oksbøl savværk https://www.oksboel-savvaerk.dk/shop/12-havemoebler-i-trae/ Mads undersøger hvad vi kan få en bæk til.- Der er indkøbt skilte til gul rute (Hans D's stykke) Det har hjulpet. Bestil gerne små skilte (Hunde i snor) ved næste køb.- Janni har været i dialog med Din Forsyning vedr. Miljøstationen – der er lavet fb-opslag og hængt seddel op på Miljøstationen iflg. aft. Med.- Der arbejdes på at sætte hjertestarter op stadigvæk. Hans Jørgen arbejder på det.
<p>3. Økonomi/kasser SHM</p>	<ul style="list-style-type: none">- Intet nyt at berette.- Det går find med den nye bank.- Der arbejdes på aftale om indbetaling at kontanter.
<p>4. Evaluering Udviklingsplan</p>	<ul style="list-style-type: none">- Skal vi invitere til møde igen ? for at få flere med? → Ja det skal vi, når vi starter igen

	<ul style="list-style-type: none"> - Skal vi invitere byens unge mennesker til en aften? → Måske to møder sammen dag, kunne det være i samarbejde med Alslev ungdomsklub for de unge? - Se note-seddel - 30/6 vælges hvilken bys udviklingsplan der støttes. Vi venter til dette er meldt ud at forsætte arbejdet og samler god energi. - Der er lavet et opslag til ide forslag
5. FB/Insta	<ul style="list-style-type: none"> - Hvordan når vi byens borgere med BF info ??? skal vi have lavet en instakonto??? - Vi prøver en instagram konto - Nyhedsbrev? (mailadresser fra medlemmer – send brev ved kontingentbetaling?) Husk dette ved næste hus omdeling Det er en rigtig god ide. - HUSK at tage billeder fra Byen skønne områder og dele dem i OneDrive
6. Julebelysning	<ul style="list-style-type: none"> - Skal vi forsøge at sælge "aktier" til julebelysning ved fx byfesten??? - Det er en god ide. Christina og Janni arbejder videre i det
7. Sankt Hans 23/6	<ul style="list-style-type: none"> - Heidi, Hans Jørgen, Farmor, Julie og Hans Julius - Spørg Brian om han kan hjælpe. - Hans Jørgen er tovholder
8. Arr. 17/6	<ul style="list-style-type: none"> - Hvem kommer? (da der skal bestilles aktivitet) - Heidi, Sofie kommer til ikke arrangementet
9.	<ul style="list-style-type: none"> -
10. Evt.	<ul style="list-style-type: none"> - Skulptur mangler lys, det er blevet godkendt. Der skal en elektriker til at sætte det til, vi må gerne gøre for arbejdet. - Hans Jørgen har søgt om at få 4 blomsterkasser som dem i midtbyen i varde (i mellem størrelse) til stykke efter skulpturen - Flagstænger er skæve, dette skal rettes op hurtigst muligt. Hans Jørgen har en plan - Vores vicevært holder en pause på 3-4 måneder

	<ul style="list-style-type: none"> - Skal vi have en planlagt en stivedlighedsdag? - Der mangler to sti pæle på blå rute - Vild med vilje i Egn parken. Vi skal søge frø ved byen borger til næste år (lav opslag på FB) - Skal vi snart have set på Toms bro? Skal den forskønnes/vedligeholdes. Skal der laves et opslag på Facebook?
--	---

Næste møde:

19/9 - 23

Janni Knudsen

Hans J. Hørdum

[Signature]

[Signature]

Heidi Overgaard

Juhé Iversen

Sabine H. Møller

Christina Brix